

SH

DIRECTLY-COOLING TYPE MILK STORE TANK (FOR KEEPING MILK FRESH)

直冷式贮奶罐（牛奶保鲜罐）

Adopting internationally-advanced technology of the 1990's , it cools by circular and vertical wall. The fully automatic control system makes whole process of observation available. The cooled raw milk can reach rapidly needed temperature of 4-5°C and keeps constant, which can make raw milk as Agrade cream.

The adopted imported compressor features high performance, energysaving, full seal and protection system that prevents damage due to overload. Alsofitted are high & low liquid level control system and automatic cyclespray and agitating device. The body is made of hiquality stainless steel(SUS304). The temperature preservation lay adopts the craft of urethane blowup featuring excellent heat store and cool equipment to milk collection station, meadow and unit which specializes in farming milch cow.

The preservation temperature: 40°C-4°C;

Structure model: vertical, horizontal

Volume: 500L-10000L

本产品引进九十年代国外先进技术。圆式、直壁大面积冷却，通过指定全自动控制系统，一步到位操作，使被冷原奶迅速降至所需温度4-5°C并保恒温。防止细菌繁殖产生，保持原乳处于A级乳态。

采用进口制冷压缩机组，高性能、节电型、全封闭式压缩机。装有可靠中点保护器，不会因过载或系统故障而烧坏电机。装有高低液位自控系统，自动循环喷淋冲洗及搅拌装置。缸体选用优质不锈钢材料（SUS304）制作。保温层采用聚氨酯发泡工艺，绝热性能好。适用于收奶中心、收奶站、牧场和饲养奶牛专业户的理想贮存、冷却设备。

贮藏温度：40°C-4°C

结构型式：立式、卧式

容量：500L-10000L

